

By Asian Outreach Hong Kong &
Glorious Light Neighbourhood Centre
“Student Sponsorship” Program

“Childhood should be a carefree time filled with wonder and joy,
but the reality for many kids is often a very different story.” ~ J. Bennett

In Hong Kong, it is estimated that one out of five children lives under the
“poverty line”. For these children from low-income families, a nutritious meal
or a stable space for studying is not taken for granted.

“Student Sponsorship” Program:

Make a monthly donation of HK\$300 (no less than 6 months)
in order to help an underprivileged student to

- ◆ Attend a tutorial to help his/ her schoolwork;
- ◆ Join an interest class to broaden his/ her horizons; and
- ◆ Enjoy nutritious snacks after school.

Sponsors can also become his/ her mentor through writing letters
to or meeting with him/ her regularly.

**Corporates/ Groups sponsoring 20 students or more can enjoy
Title Sponsorship for a large-scale activity organized for these
disadvantaged families.**



Asian Outreach was established in Hong Kong in 1966, with 20 offices in Asia and worldwide.

Registered in 1981, Asian Outreach Hong Kong (AOHK) adopts “Community Transformation” as one of the core ministries, advocates holistic transformation of individuals as well as the community as a whole.

Glorious Light Neighbourhood Centre (GLNC) at Oi Man Estate, Homantin has been AOHK’s social service centre for over a decade. GLNC provides services to children, youth, elderly, newly arrivals, ethnic minorities etc.

Your donation COUNTS and brings BLESSINGS to them!

Monthly donation
of HK\$300
每月捐助
HK \$ 300

香港亞洲歸主協會 常光睦鄰中心 合辦

「童路無憂」大使計劃

童年·應該是無憂無慮的。

但有調查指香港每五名兒童中·就有一人生活在「貧窮線」下。

對於這些來自低收入家庭的兒童來說·

每天溫飽的肚子·做功課的空間·都不是理所當然。

「童路無憂」大使計劃：

每月捐助港幣 300 元·幫助一位來自貧困家庭的小朋友：
(最少維持六個月)

- ◆ 參加課餘託管·在學習上得到支援；
- ◆ 參與一項興趣班·擴闊視野·培育性情；及
- ◆ 放學後得享健康的茶點·不需要餓著肚子做功課

「童路無憂」大使更可與受助學童以書信或見面來往·
成為他成長歷程的同行者。

企業/機構如資助二十名學童或以上·將獲冠名贊助一次大型活動·
與貧困家庭開心同樂·帶動社會共融！

亞洲歸主協會於 1966 年在香港創立·在亞洲及全球共有二十
多個辦事處。香港亞協在 1981 年獨立註冊·以「社區轉化」為本地
核心工作之一·推動個人以至整個社區以關愛帶動轉化。

何文田愛民邨「常光睦鄰中心」為香港亞協之直屬社會服務中心·逾
十載一直切身關懷基層群體·包括兒童·青少年·長者·新來港
家庭·南亞族裔等。

您所捐獻的一分一毫
都會為他們帶來祝福！



常光睦鄰中心

「童路無憂」

親子慈善步行

Glorious Light Neighbourhood Centre

Walkathon
Give Children a Brighter Future

2014年
10月5日 星期日
5th Oct 2014 (Sun)
2-5pm

活動內容
何文田導賞行
了解您的社區·
發掘它鮮為人知的一面

頒獎禮
義賣

報名/查詢
Enrolment/Inquiry
2929 4013
events@aohk.org
walkathon.aohk.org

香港亞洲歸主協會
ASIAN OUTREACH HONG KONG LTD.

籌款目標

為常光睦鄰中心
基層家庭及孩子·
提供全人關懷與服務

獎項

「親子行」「團體行」
最合拍大獎

「童路無憂」大使獎
最高籌款獎
最高贊助金額獎



嚟吓佢·
了解更多詳情~

慈善步行報名表 Walkathon Enrolment Form

組別 Category	人數 No. of Participants	最低籌款額 Min. Donations
<input type="checkbox"/> 個人行 Individual	1	HK\$150
<input type="checkbox"/> 親子行 Family	≥2 *其中一位為 16 歲 或以下兒童 with one child below aged 16	@HK\$120
<input type="checkbox"/> 團體行 Group	≥4	@HK\$100

贊助人士姓名 Names of Sponsors <small>(請參照身份證並以正楷填寫) (Please write in BLOCK letters as per HKID card)</small>	贊助捐款 Sponsorship Amount	收據 (✓) Receipt
E.g. LEE OI SUM	\$500	✓
1		
2		
3		
4		
5		
6		
7		
8		
9		
10		
11		
12		
13		
14		
15		
16		
贊助捐款合共 Total Sponsorship	HK\$	

如表格不敷應用，請自行影印或於活動網頁下載。
Feel free to photocopy this form or download from <walkathon.aohk.org>.

個人資料 Participant's Particulars

姓名 Name	(先生/小姐/女士) (Mr/ Mrs/ Ms)
電話 Tel	
電郵 Email	
地址 Address	

親子行只須填寫代表人資料。

團體行請填寫聯絡人資料並附上參加者名單及個人電郵。

For Family Category, please only fill in the details of a representative.
For Group Category, please fill in the details of the contact person and attach a list of all participants and their personal emails.

- 我願意收閱香港亞協及與香港亞協直接相關之資訊。
I want to receive information from and directly-affiliated with AOHK.

所有個人資料絕對保密，只作通訊/活動/課程推廣/招募義工/募捐/開立收據收集意見及與香港亞協相關之項目等用途。本會絕不轉讓個人資料予他人或組織。如需查閱、更新或停止閣下的個人資料作上述用途，請電郵本會 cadm@aohk.org。Personal data provided here will only be used by AOHK for promotion / recruiting volunteers/ soliciting donations or other directly related purposes. Please contact us at cadm@aohk.org if you wish to exercise your rights to access and correct your personal data.

報名辦法 Enrolment Methods

-  網上 Online – walkathon.aohk.org
-  填妥本報名表及贊助表格，連同捐款(支票 / 銀行存款收據) · 寄回觀塘巧明街 114 號 2A 室 / 傳真 2607-1609 / 電郵 events@aohk.org
Please send the completed form with cheque / pay-in slip to AOHK by post (Rm 2A, 114 How Ming Street, Kwun Tong, HK) / fax (2607-1609) / email <events@aohk.org>



成為「童路無憂」大使 Student Sponsorship

~每月捐款 HK\$300 資助一名有需要學童 (最少六個月)~
Make a monthly donation of HK\$300 to sponsor a student in need (no less than 6 months)

贊助人士姓名 Names of Sponsors <small>(請參照身份證並以正楷填寫) (Please write in BLOCK letters as per HKID card)</small>		贊助人士電話 Tel	助學人數 No. of Sponsored Student
E.g.	CHAN KWAN OI	6789 1234	1 位
1			位
2			位
3			位
4			位
5			位
6			位
資助學童總數 Total Sponsored Student(s)			位

「童路無憂」大使參加慈善步行，可豁免最低籌款額。
The minimum donation requirement for Walkathon can be waived for Student Sponsors.

聯絡電話只用於自動轉賬安排。
Contact tel will be used for arranging autopay only.

捐款支持 Support by Donation

我願意支持基層家庭及孩子的全人關懷與服務。
I would like to support holistic services for low-income families and children.

- 一次性捐款 A one-off donation of HK\$ _____
- 每月定額捐款 Monthly donation of HK\$ _____

捐獻方式 Donation Methods

- 劃線支票以「香港亞洲歸主協會有限公司」抬頭
Crossed cheque payable to "Asian Outreach Hong Kong Ltd."
(支票號碼 Cheque no. _____)
- 直接存入戶口(匯豐銀行 HSBC 018- 414326-001) · 並交回
銀行存款單 Direct deposit with pay-in slip

捐款 HK\$100 或以上可憑本會收據申請認可慈善捐款稅項扣減。
Donations of HKD100 or above are tax-deductible in HK with our receipts.